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خبر و مصاحبه

 سرنوشت نامعلوم محل برگزاری دیدار 
ایران و کره شمالی

میرزایی راد سرپرست اداره کل ورزش و جوانان استان 
خراســـان رضوی، در خصوص احتمال برگزاری دیدار 
ایران و کره شـــمالی به میزبانی ورزشگاه امام رضا)ع( 
مشـــهد گفت: »هنـــوز وزارت ورزش هیچ اطلاعاتی به 
اداره کل نداده اســـت. خبری که در رســـانه ها منتشر 
شـــده، این اســـت که فدراســـیون فوتبال با استاندار 
صحبت کـــرده و تصمیماتی گرفته شـــده کـــه بازی در 
ورزشـــگاه امام رضا)ع( برگزار شـــود. تا پایـــان هفته، 
جلســـاتی با معاون وزیر و فدراســـیون فوتبـــال داریم 
تـــا تصمیم در ایـــن باره، نهایـــی و قطعی شـــود.« وی 
در پاســـخ به این ســـؤال کـــه آیا احتمـــال تغییر محل 
برگـــزاری ایـــن مســـابقه و انتقـــال بـــه شـــهر دیگری 
وجـــود دارد یا خیر گفـــت: »نمی توانم چیـــزی در این 
بـــاره بگویم، چـــون هیچ اطلاع رســـمی به مـــن داده 
نشـــده و نمی توانـــم در این باره حرفی بزنـــم. در واقع 
باید یـــک پایه اطلاعاتی داشـــته باشـــم کـــه صحبت 
کنـــم. مقـــام مافـــوق مـــن وزارت ورزش اســـت که تا 
این لحظه بـــا اداره کل اســـتان هیچ صحبتـــی انجام 
نداده اســـت. باید ببینیم بنای برگزاری این مســـابقه 

است.« چگونه 
 

 برگزاری مراسم بدرقه 
تیم ملی فوتسال بانوان

مراســـم بدرقـــه تیـــم ملـــی فوتســـال بانـــوان ایـــران 
بـــه جـــام ملت هـــای ۲۰۲۵ آســـیا بـــه میزبانی شـــهر 
هوهـــوت چیـــن از ســـاعت ۱۰:۳۰ دیـــروز در ســـالن 
آمفی تئاتـــر هتل آکادمـــی مرکز ملـــی فوتبـــال برگزار 
شـــد. در این مراســـم مهـــدی تاج)رئیـــس(، هدایت 
ممبینی)دبیـــرکل(، محمدرحمـــان ســـالاری، فرزین 
دبیـــری، طهمـــورث حیدری)اعضـــای هیأت رئیســـه 
فدراســـیون(، فریـــده شـــجاعی)نایب رئیس بانوان و 
عضو هیأت رئیســـه(، احســـان اصولی)رئیس کمیته 
فوتســـال(، مهدی جهانشاهی)رئیس کمیته آموزش( 
وحید شمسایی)ســـرمربی تیم ملی فوتسال آقایان( 
مهـــدی ملک آباد)رئیـــس حراســـت فدراســـیون( 
محمد مؤمنی)مدیرعامل باشـــگاه مس رفســـنجان(
داود پرهیـــزکاری )رئیس مرکز ملـــی(، کرملو، معاون 
بخـــش امـــور توســـعه بانـــوان وزارت ورزش و جوانان 
خانم متیـــن از وزارت ورزش و جوانان، شـــیخ مرادی 
مســـئول بســـیج بانوان، اعضای تیم و جمعی دیگر از 

مســـئولان فدراســـیون حضور داشتند.

 

تاج: نباید خودمان را قهرمان بدانیم
مهدی تـــاج در مراســـم بدرقـــه تیم ملی فوتســـال 
زنـــان، ضمـــن تبریـــک روز دختر و عرض تســـلیت 
بابت اتفـــاق دردنـــاک رخ داده در بندرعباس اظهار 
داشـــت: »به شمســـایی در تایلند گفتم، بد اســـت 
کـــه مـــن بـــروم در مســـابقاتی کاپ اهدا کنـــم ولی 
آن کاپ برای کشـــور دیگری باشـــد. امیـــدوارم این 
تیم مجـــدداً قهرمـــان شـــود. دو اتفاق نبایـــد برای 
تیم هـــای مـــا رخ بدهد، نبایـــد از ابتـــدا خودمان را 
قهرمـــان بدانیم، نباید ســـاده انگاری کنیـــم. قطر را 
یک بار ۴ بر یـــک بردیم ولی در بـــازی دیگری نتیجه 
را واگـــذار کردیـــم.  دومین مورد این اســـت که هیچ 
قهرمانی ای بـــرای ما دور از دســـترس نیســـت. هر 
چـــه در توان داشـــتیم برای تیم های ملی فوتســـال 
بانـــوان و آقایان گذاشـــتیم. بـــرای تیـــم نوجوانان 
۶۰میلیـــارد هزینـــه کردیم کـــه وظیفه مـــان بود، هر 
چنـــد در نوجوانان نتیجه ای که خواســـتیم حاصل 
نشـــد. برای من به تنهایی مهم نیســـت بلکه آقای 
رئیس جمهـــور هم بـــر این مـــورد تأکید داشـــتند و 
در بازدید از پـــک، گفتند، چرا به عمـــان باختیم؟! 
این برای کل کشـــور مهم اســـت که ما موفق شویم 

و برنـــده از زمین خارج شـــویم.«
 

معارفه مربی اسپانیایی تیم ملی فوتسال
داویـــد رامـــوس باراگان دســـتیار اســـپانیایی وحید 
شمســـایی که روز دوشنبه وارد ایران شـــد دیروز در 
جلســـه معارفه با حضـــور مدیران کمیته فوتســـال 
و اعضـــای کادر فنـــی تیم ملی شـــرکت کـــرد. داوید 
رامـــوس ضمـــن تشـــکر از اســـتقبال گـــرم صورت 
گرفتـــه، گفت: »از تک تک شـــما تشـــکر می کنم که 
فضـــا را برای حضـــور من در فوتســـال ایـــران هموار 
کردید، می دانم کار آســـانی نبـــود. من انگیزه خیلی 
زیـــادی دارم برای اینکـــه تمام توانم را بـــه کار بگیرم 
تـــا بتوانم به فوتســـال ایـــران کمک کنـــم. می دانم 
انتظارات رســـانه ها و مردم از فوتســـال ایران بسیار 
بالاســـت، این برای من یک چالش خوشایند است 
و بـــرای هـــر کار و مأموریتی که ســـواد و توانم به من 
اجـــازه بدهد آماده هســـتم. من هم بـــرای آمدن به 
ایـــران با چند نفر مشـــورت کردم، خســـوس تصویر 
خوبـــی از ایـــران بـــه مـــن داد. زمانی که مـــن بازی 
می کـــردم او مربی یکـــی از تیم هـــای رقیب من بود 
و ما در یک سیســـتم اداری کنار هـــم کار می کردیم. 
به همین خاطر همیشـــه در عین همکار بودن برای 
همدیگـــر کـــری می خواندیـــم، او به مـــن گفت که 
ایران سرشـــار از اســـتعداد و البته عشق به فوتسال 
اســـت و من این اشـــتیاق را در چهره همه شـــما در 
این جلســـه و حتی عکس های روی دیوار ســـازمان 

فوتســـال می توانم ببینم.«

ما در فصل 
آینده بازی 

رایگان 
و بدون 

بلیت فروشی 
نداریم، هر 

تماشاگری که 
قصد حضور 
در ورزشگاه 
را دارد باید 

بلیت بخرد. 
نکته مهم 

اینجاست که 
بلیت قانونی 

و استاندارد 
از نظر ما 

بلیتی است 
که از سایت 

بلیت فروشی 
مسابقات 
لیگ برتر 

خریداری 
شود

ه  و گـــر ر کا بیـــر  د  ، فعتـــی ر د  و ا د
استانداردســـازی ورزشـــگاه های لیگ 
برتر از عزم جدی فدراســـیون فوتبال 
ح  و وزارت ورزش بـــرای اجـــرای طـــر
ساماندهی هواداران فوتبال از ابتدای 
لیگ بیســـت و پنجم خبـــر می دهد و 
در این ارتبـــاط می گوید: »در جلســـه 
هماهنگی میان اســـتانداران، مدیران 
باشـــگاه ها و مسئولان ســـازمان لیگ 
بـــه صـــورت رســـمی در حضـــور وزیـــر 
محترم اعلام شـــد این دســـتورالعمل 
بـــدون کوچکتریـــن تغییری بـــه اجرا 
در می آیـــد و تمام باشـــگاه ها ملزم به 

رعایت آن هســـتند.«
 

 آقای رفعتی، اجرای طرح 
ساماندهی هواداران در 
ورزشگاه اتفاق مبارکی 

است اما چه ضمانتی وجود 
دارد که هر تماشاگری که 

وارد ورزشگاه می شود روی 
صندلی خود بنشیند؟

 در حـــال حاضر شـــاید این طـــرح غیر 
ممکـــن به نظـــر بیاید اما به شـــما قول 
می دهـــم از ابتـــدای فصـــل بعـــد هـــر 
باشـــگاهی طبق قانون عمـــل نکند، از 
داشتن تماشـــاگر در بازی های خانگی 
خـــود محـــروم خواهـــد شـــد! بـــا این 
اتفاق مطمئن باشـــید همه باشـــگاه ها 
بـــدون کـــم و کاســـت قانـــون را اجـــرا 

خواهنـــد کرد.
  فرآیند اجرای این 

طرح چگونه است؟ آیا 
زیرساخت های لازم برای 

اجرای موفق این طرح وجود 
دارد؟

 ما در ســـه هفتـــه پایانی لیگ بیســـت 
و چهـــارم در چند ورزشـــگاه با همکاری 
همیـــار هـــوادار و پلیس ایـــن طرح را 

بـــه صـــورت آزمایشـــی در یک ســـکوی 
تـــا  کـــرد  خواهیـــم  اجـــرا  مشـــخص 
مشـــکلات احتمالی را شناسایی کنیم. 
مطمئنـــاً با رعایت تمام ســـرفصل های 
لازم هیچ مشـــکلی پیـــش نخواهد آمد 
و می توانیـــم بدون دردســـر بـــه راحتی 
این طـــرح را از ابتدای فصـــل آینده به 

صـــورت یکپارچه اجـــرا کنیم.
  با اجرای این طرح دیگر 

تماشاگری بدون بلیت وارد 
ورزشگاه ها نخواهد شد؟

 قطعـــاً هیـــچ فـــردی بـــدون خریداری 
بلیـــت نمی تواند وارد ورزشـــگاه شـــود، 
بـــا اجرای ایـــن طرح برای هـــر کد ملی 
یـــک بلیـــت صـــادر خواهد شـــد، فرد 
متقاضـــی در زمـــان خرید بلیـــت باید 
با ثبـــت کد ملی و شـــماره تلفن همراه 
خـــود اقـــدام بـــه خریـــد بلیـــت کند، 
در غیـــر این صـــورت هیچ راهـــی برای 
دریافت بلیت وجود نخواهد داشـــت.

  برخی باشگاه ها در فصل 
بیست و چهارم با حذف 

فرآیند بلیت فروشی، 
تماشای بازی های خود را 

برای هواداران شان رایگان 
اعلام می کردند، برای 

این قبیل تصمیمات چه 
راهکاری دارید؟

 مـــا در فصـــل آینـــده بـــازی رایـــگان و 
بـــدون بلیت فروشـــی نداریـــم، هـــر 
ر  د حضـــور  قصـــد  کـــه  ی  گر تماشـــا
ورزشـــگاه را دارد بایـــد بلیـــت بخـــرد. 
نکته مهم اینجاســـت که بلیت قانونی 
و اســـتاندارد از نظر ما بلیتی اســـت که 
از سایت بلیت فروشی مسابقات لیگ 
برتـــر خریـــداری شـــود، بـــا ایـــن اتفاق 
دیگـــر بســـاط بـــازار ســـیاه بلیـــت هم 
جمع خواهد شـــد. به تمام باشـــگاه ها 
و مدیـــران عامـــل ابـــلاغ کردیـــم کـــه 
نـــد  نمی توا باشـــگاهی  هیـــچ  دیگـــر 
خـــودش بلیت فروشـــی کند، ســـایت 
بلیت فروشـــی مســـابقات به ســـامانه 
ثبـــت احـــوال متصل اســـت و بـــر این 
اســـاس ما فقط بلیت هـــای خریداری 
شـــده از ســـایت رسمی ســـازمان لیگ 
کـــه بلیت هـــای مســـابقات را صـــادر 

می کنـــد، بـــه رســـمیت می شناســـیم.
  برخی باشگاه های پرطرفدار 
نظیر استقلال و پرسپولیس 

ادعا دارند اختلاف عجیبی 
میان بلیت های فروخته 

شده برای بازی های خانگی 
آنها و نفرات حاضر در 

استادیوم وجود دارد، ساز و 
کار بلیت های سهمیه ای به 

چه ترتیب خواهد بود؟
 این مشـــکل نیز از فصل آینـــده مرتفع 
خواهـــد شـــد، مـــا بلیـــت ســـهمیه ای 
دیگـــر نخواهیم داشـــت. بـــرای برخی 
ســـازمان ها بلیت های رســـمی در نظر 
گرفتـــه خواهـــد شـــد کـــه این ســـری 
بلیت هـــا هـــم بایـــد در سیســـتم ثبت 
شـــوند تـــا آنها نیـــز روی صندلـــی خود 

. بنشینند
   با وجود این پیش بینی ها 

فکر می کنید طرح 

ساماندهی بدون کم و 
کاست به درستی اجرا 

خواهد شد؟
هیـــچ  بـــدون  می دهـــم  اطمینـــان   
ح اجرا خواهد شـــد.  مشـــکلی این طر
هر باشـــگاهی کـــه از اجـــرای این طرح 
ســـرباز زند و نســـبت به اجـــرای طرح 
بی تفاوت باشد از حضور تماشاگرانش 
محـــروم خواهـــد شـــد. بـــازی خانگی 
تیم هایی کـــه این طـــرح را اجرا نکنند 
بدون تماشـــاگر خواهد شد. در جلسه 
روز دوشـــنبه در حضـــور اســـتانداران، 
مدیران باشـــگاه و مسئولان فدراسیون 
فوتبال تأکید لازم از ســـوی وزیر محترم 
صـــورت گرفـــت کـــه ســـختگیری لازم 
صـــورت گیرد تا هر تماشـــاگری از فصل 
بعـــد روی صندلی خود بنشـــیند و بازی 

را تماشـــا کند. 
  با وجود نظارت های فراوانی 

که پیش از لیگ بیست و 

چهارم انجام شد باز هم 
برخی ورزشگاه ها دچار 

نواقص و ایرادهای اساسی 
هستند به شکلی که بسیاری 
از مربیان و بازیکنان نسبت 
به نبود استانداردهای اولیه 

گلایه های جدی داشتند؟
ا  ر خـــود  ی  جـــد ی  رســـی ها بر مـــا   
همچنـــان ادامـــه خواهیـــم داد. برای 
لیـــگ آتی میـــزان ســـختگیری ها برای 
استانداردســـازی افزایش خواهد یافت 
تـــا مشـــکلات فعلی بـــه شـــکل کامل از 
بین برود. در حال حاضر ســـه ورزشگاه 
عملیـــات بازســـازی چمـــن خـــود را در 
دســـتور کار قرار داده انـــد و قطعاً برای 
لیگ بعد ورزشـــگاه های یـــزد، خرم آباد 
و غدیـــر اهـــواز چمـــن خـــود را تغییـــر 
خواهنـــد داد تـــا اعتراضـــی بابـــت این 

خ ندهد. مســـأله ر
  تکلیف ورزشگاه آزادی چه 

خواهد شد؟
 موضوع ورزشـــگاه آزادی کاملاً متفاوت 
بزرگـــی در  اتفاقـــات مهـــم و  اســـت، 
از  بایـــد  و  داده  خ  ر آزادی  ورزشـــگاه 
مســـئولان ورزشـــگاه و وزارت ورزش و 
جوانان به شـــکل ویـــژه تشـــکر کنیم. 
البتـــه فرآیند ترمیم ورزشـــگاه آزادی به 
صـــورت کامل انجام نشـــده و همچنان 
کار کارگاهـــی در این ورزشـــگاه در حال 
انجـــام اســـت امـــا بـــا هماهنگی های 
بـــه عمـــل آمـــده بعـــد از انجـــام بازی 
اســـتقلال – نفت آبادان در چهارچوب 
مرحلـــه نیمـــه نهایـــی جـــام حذفـــی، 
عملیـــات ترمیم و بازســـازی ورزشـــگاه 
آزادی دوباره از ســـر گرفته خواهد شـــد 
و تـــا شـــروع رقابت هـــای لیـــگ جدید 
ایرادهـــای موجود برطرف خواهد شـــد 
تـــا همزمان بـــا شـــروع ایـــن رقابت ها 
ورزشـــگاه آزادی بـــه چرخه مســـابقات 

بازگردد.

هشدار دبیر کارگروه استانداردسازی به باشگاه ها و هواداران

رویصندلیخودننشینید،محروممیشوید
سؤال و جواب

درخشش خیره کننده محمد در روستوف

محبی جوایز روستوف را درو کرد
در انتظار آخرین خبر از مصدومیت تورام

طارمی و رؤیای تقابل با بارسلونا

محمـــد محبـــی، وینگـــر ایرانـــی تیـــم 
روستوف روســـیه، بار دیگر نام خود را 
بر ســـر زبان ها انداخت. ایـــن بازیکن 
عملکـــردی  ارائـــه  بـــا  خوش آتیـــه، 
چشـــمگیر و تعیین کننـــده در طـــول 
ماه مارس، موفق شـــد عنوان بهترین 
بازیکـــن ماه این تیم از نـــگاه هواداران 

را به خـــود اختصـــاص دهد.
این دســـتاورد مهم، تنهـــا نقطه عطف 
درخشـــش محبـــی در مـــاه گذشـــته 
نبـــود. گل تماشـــایی و به یادماندنـــی 
او در دیـــدار مقابـــل دینامـــو مســـکو، 
به عنـــوان زیباتریـــن گل ماه باشـــگاه 

روســـتوف نیـــز برگزیده شـــد.
از زمـــان پیوســـتن به فوتبال روســـیه، 
محمـــد محبـــی مســـیری رو به رشـــد 
را طـــی کـــرده و به تدریـــج بـــه یکـــی از 

مهره هـــای کلیـــدی و غیرقابـــل انـــکار 
روســـتوف تبدیل شـــده اســـت. 

عملکرد تأثیرگذار او در زمین مسابقه، 
نه تنهـــا موجبـــات رضایـــت کادرفنی را 
فراهـــم آورده، بلکـــه توجـــه گســـترده 
رسانه ها و کارشناســـان فوتبال روسیه 
را نیز به خود معطوف ســـاخته است.
ارقـــام نیـــز گویـــای  بررســـی آمـــار و 

یـــن  ا  . ســـت ا محبـــی  رخشـــش  د
بازیکن در ۱۴مســـابقه، موفق به ثبت 
۲۶شـــوت، بـــه ثمـــر رســـاندن ۴گل و 
ارســـال یک پاس گل شـــده است. این 
آمـــار قابـــل  توجـــه، به خوبـــی بیانگر 
نقش پررنگ او در موفقیت های اخیر 

تیم روســـتوف اســـت.
بی تردیـــد، ایـــن موفقیت هـــا نقـــش 
بســـزایی در ادامـــه مســـیر حرفـــه ای 
محمد محبی خواهد داشـــت. کسب 
ایـــن افتخـــارات، عـــلاوه بـــر افزایش 
اعتماد به نفـــس و انگیزه این بازیکن، 
می توانـــد جایـــگاه او را در تیـــم ملـــی 

ایـــران نیـــز مســـتحکم تر کند. 
و  ســـب  منا ســـن  بـــه  جـــه  تو بـــا 
انتظـــار  محبـــی،  بـــالای  پتانســـیل 
مـــی رود در ســـال های آتی نیز شـــاهد 
او در عرصـــه  موفقیت هـــای بیشـــتر 
باشـــگاهی و ملی باشـــیم و افتخارات 
متعـــددی را بـــرای فوتبـــال ایـــران به 

ارمغـــان آورد.

در روزهایــی کــه اینتــر بــا ســه شکســت 
متوالــی اصــلاً شــرایط خوبــی نــدارد، ایــن 
ــابقات  ــاس ترین مس ــی از حس ــم در یک تی
ســال های اخیــر خــود امــروز در دور رفــت 
ن  قهرمانــا لیــگ  یــی  نیمه نها مرحلــه 
ــت.  ــد رف ــلونا خواه ــاف بارس ــه مص ــا ب اروپ
ــه  ــر ک ــت اینت ــم ثاب ــورام مهاج ــوس ت مارک
در دو هفتــه اخیــر درگیــر مصدومیــت 
گروهــی  تمرینــات  در  توانســته  بــوده، 
روز سه شــنبه تیمــش شــرکت کنــد امــا 
حضــور او در ترکیــب ثابــت اینتزاگــی بــرای 
بــازی بــا بارســلونا، همچنــان در هالــه ای 
ــو  ــره دل ــه »کوری ــرار دارد. روزنام ــام ق از ابه
اســپورت« ایتالیــا در شــماره روز سه شــنبه 
نوشــت: »وضعیــت مارکــوس تــورام بــه 
طــور حتــم پیــش از بــازی بــا بارســلونا مورد 
ــد  ــد دی ــت و بای ــد گرف ــرار خواه ــی ق ارزیاب

آیــا ایــن مهاجــم فرانســوی می توانــد بــه 
موقــع ریــکاوری اش را بــه پایــان برســاند 
یــا خیــر! در صورتــی کــه مارکــوس تــورام 
بــه همــراه تیــم بــه بارســلونا بــرود، تقریبــاً 
ــازی  ــه اول ب ــه او از دقیق ــت ک ــوان گف می ت
نخواهــد کــرد، بنابرایــن ســیمونه اینتزاگــی 
بایــد زوجی بــرای لائوتــارو مارتینــز انتخاب 
یــا مهــدی  بایــد  اینتــر  کنــد. ســرمربی 

ــه  ــاره ب ــده را دوب ــیار ناامیدکنن ــیِ بس طارم
میــدان بفرســتد یــا یــک بــار دیگر بــه مارکو 
آرناتوویــچ فرصــت بــازی بدهــد، مهاجمــی 
و  کــرد  بــازی  رُم  دقیقــه مقابــل   9۰ کــه 
وضعیــت جســمانی اش بایــد مدیریــت 
مشــکلات عضلانــی جدیــد  از  تــا  شــود 
جلوگیــری شــود.« طارمــی، آرناتوویــچ و 
کــوره آ کــه بــه عنــوان بازیکنــان جایگزیــن 
تــورام در ســه بــازی اخیــر اینتــر بــه میــدان 
ــی در  ــه گلزن ــق ب ــدام موف ــد، هیچک رفته ان
ایــن ســه شکســت نشــده اند. بــا توجــه 
بــه حضــور طارمــی در اکثــر مســابقات ایــن 
فصــل لیــگ قهرمانــان اروپــا، در صــورت 
تــداوم مصدومیــت تــورام احتمــال فرصت 
از  بیشــتر  ایرانــی  مهاجــم  بــه  رســیدن 
دو گزینــه دیگــر اینتزاگــی خواهــد بــود. 
ــه  ــار در مرحل ــته دو ب ــل گذش ــی فص طارم
ــا  ــان اروپ ــگ قهرمان ــی لی ــتم نهای یک هش
مقابــل بارســلونا در لبــاس پورتــو به میدان 
رفــت امــا نتوانســت بــرای ایــن تیــم گلزنــی 

ــد. کن

سوژه

 سینا حسینی
روزنامه نگار

لژیونر

 تیـــم ملـــی فوتســـال دختـــران در روز 
دختـــر راهـــی جـــام ملت هـــای آســـیا 
شـــد. دختـــران ایران که 7 ســـال پیش 
در آخریـــن دوره ایـــن رقابت هـــا جـــام 
قهرمانـــی را در آغوش کشـــیده بودند، 
حالا بعـــد از ســـال ها دوباره پـــا به این 
میـــدان می گذارنـــد تا بـــار دیگـــر برای 
فتح جام قهرمانی و البته کســـب مجوز 
حضـــور در جـــام جهانـــی ماجراجویی 
کنند. در چنین شـــرایطی نیلوفر اردلان 
که خـــود ســـال ها در ترکیـــب این تیم 
درخشـــیده بـــود و حـــالا ســـرمربی تیم 
ملـــی زیر 20ســـاله ها اســـت، بـــه گفته 
خـــود برخـــاف جوانگرایی کـــه در این 
صـــورت  زنـــان  فوتســـال  در  ســـال ها 
نگرفته، بـــه هم تیمی های ســـابق خود 

امیـــدوار اســـت تـــا این بـــار در چیـــن 
افتخارآفرینـــی کنند.

 شرایط تیم ملی را برای 
حضور در جام ملت های آسیا 

چطور می بینید؟
تیـــم ملـــی همیشـــه در میادیـــن مختلـــف 
افتخارآفرینـــی کـــرده و حالا امیـــدوارم عنوان 
قهرمانـــی خـــود را دوباره تکـــرار کنـــد. گرچه 
در ســـال های اخیـــر عمـــلاً جوانگرایـــی رخ 
نـــداده و تیـــم بـــا همـــان بچه هـــای قدیمی و 
میانگین ســـنی بالا به این مســـابقات می رود 
اما تنهـــا نکتـــه مثبـــت، تجربه ملی پوشـــان 
اســـت که امیدوارم با تکیه بـــر همین موضوع 
بتواننـــد ورق را به نفع خـــود برگرداننـــد. این 
بچه ها همیشـــه از نـــام ایران دفـــاع کرده اند و 
امیـــدوارم الان هـــم با اردوهایی که پشت ســـر 
گذاشـــته اند، بـــه آمادگـــی مطلوب رســـیده و 
بتواننـــد از حیثیت ایـــران و نام خـــود بار دیگر 

کنند. دفـــاع 
 ولی به نظر می رسد این تیم با 

تیمی که 7 سال پیش قهرمان 
شد، زمین تا آسمان تفاوت 

دارد.
مشـــکل قطعـــاً وجـــود دارد ولـــی الان وقـــت 
انتقاد و گفتـــن نقاط ضعف نیســـت. در حال 
حاضر فقـــط باید انـــرژی مثبـــت داده و دعای 
خیرمان را نثار ملی پوشـــان کنیم تـــا بتوانند 
از حق خودشـــان دفاع کرده و با قـــرار گرفتن 
روی ســـکو راهـــی جـــام جهانـــی شـــوند کـــه 
قطعاً حقشـــان اســـت و مطمئنم ایـــن اتفاق 

می افتـــد.
 چه خبر از تیم زیر 20 ساله ها، 
شرایط برای حضور در انتخابی 

جام ملت ها چطور پیش 
می رود؟

فدراســـیون فوتبال اخیـــراً درگیـــر بدرقه تیم 
ملی بزرگســـالان به جام ملت های آســـیا بود، 
فعلاً یـــک صحبت هایی انجام شـــده و منتظر 
هســـتیم تا بعـــد از جمع بنـــدی کار را شـــروع 

. کنیم

ما گروه ســـختی در انتخابی جـــام ملت های 
زیر۲۰ ســـال آســـیا داریـــم؛ ژاپـــن اصلی ترین 
رقیـــب مـــا، نایـــب قهرمـــان آســـیا اســـت. از 
آنجایـــی که خـــودم در حـــال تکمیـــل مدرک 
مربیگری ام در این کشور هســـتم، با فوتسال 
آنها آشـــنا بوده و می دانم که ســـاختاری بسیار 
قوی در تمامی رده های ســـنی دارند. حریفان 
ما از بهمن و اســـفند اردوهایشـــان را برای این 
مسابقات شـــروع کرده اند اما الان اردیبهشت 
اســـت و ما تـــازه می خواهیـــم شـــروع کنیم. 
بنابرایـــن کار برای ما ســـخت اســـت امـــا برای 
بهتریـــن نتیجه خواهیـــم جنگید. مـــا ایرانی 
هســـتیم و نبـــرد در میدان های ســـخت هنر 

ما اســـت.
 در این سال ها قدم مثبتی در 
فوتسال زنان برداشته شده؟

اولیـــن قدم مثبـــت شـــجاعی نایـــب رئیس 
امور بانوان فدراســـیون فوتبال در این مدت، 
جنگیـــدن برای گرفتـــن مجوز حضـــور زیر ۱7 
ســـاله ها در رقابت های داخل ســـالن بود. در 
شـــرایطی که ما چیزی تحت عنـــوان تیم ملی 

و لیگ هـــای پایـــه نداریم، ایـــن موضوع حکم 
اســـتعدادیابی و پلی برای پیشـــرفت فوتسال 
زنـــان اســـت. همان طـــور کـــه گفتیم مـــا در 
زمینـــه اســـتعداد یابی و جوانگرایی مشـــکل 

داریم، تیم ملی بزرگســـالان ما بـــا بازیکنان 
۴۰-۳9 ســـاله راهـــی جـــام ملت های آســـیا 

شـــده  که ایـــن خـــود گویـــای همـــه چیز 
. ست ا

 به عنوان یکی از زنان 
تأثیرگذار این مملکت، 
پیامی به مناسبت روز 

دختر دارید؟
به عنوان یک زن همیشـــه دوست 
داشـــتم و دارم که در کشـــور خودم 

فعالیـــت کنـــم. این ســـرزمین پر 
از اســـتعدادهای نـــاب اســـت که 
بایـــد حمایـــت شـــده و شـــکوفا 
دختـــران  همـــه  از  شـــوند. 
ســـرزمینم می خواهم که تحقق 

رؤیاهایشـــان را باور داشته باشند 
و قدر فرصت های زندگـــی را بدانند.

جوانگرایی در فوتسال زنان اتفاق نیفتاده است

اردلان : برای قهرمانی در آسیا می جنگیم
گفت و گو


